
VWS verder in gesprek met bedrijven over toegang

Er zijn eerste stappen gezet om een constructief gesprek tot stand te brengen tussen partijen uit

het bedrijfsleven en het ministerie van VWS over gezamenlijke uitdagingen in deze

coronapandemie. Na eerste verkenningen bleek dat een dergelijke gesprek vooral zin heeft als het

direct aansluit op wederzijds gevoelde behoeften. Dit heeft binnen VWS geleid tot een serieuze

reflectie op de vraag waar die behoeften elkaar het beste zouden kunnen raken.

Inmiddels zijn we met het virus terechtgekomen in een fase waarvan velen hopen dat het het

slotakkoord is. Tegelijkertijd is duidelijk dat we nog niet op het punt zijn aangekomen dat

Nederland weer geheel open kan. De overheid kiest voor een strategie die rust op drie pijlers:

1. Vaccineren, als uiteindelijke uitleg uit de crisis

2. Testen, om waar mogelijk al stukje samenleving verantwoord te kunnen openen

3. Handhaven van de basismaatregelen totdat de infectiedruk is afgenomen

Voor de eerste pijler zijn we vooral afhankelijk van het tempo van levereng van vaccins. De

verwachting is nu dat aan het begin van het derde kwartaal (dus pal voor de zomer) zoveel

landgenoten zijn gevaccineerd dat het normale leven langzaam weer op gang zal kunnen komen.

Tot die tijd kan een intelligente inzet van die twee andere pijlers zorgen dat er toch weer dingen
mogelijk worden. Soms kan met extra preventief testen toegang worden verleend tot locaties of

activiteiten. Soms kan met een slim gebruik van andere maatregelen (schermen, looplijnen,

afstanden) gezorgd worden dat risico’s klein zijn.

Daar zouden wij vanuit VWS graag het gesprek met de bedrijven op willen richten. We zijn
inmiddels flink aan de slag met het uitwerken van instrumenten om toegangstesten mogelijk te

maken. Zo werken we aan een wetvoorstel testbewijzen dat de juridische basis biedt. En we

bouwen aan een app die, bij een negatieve testuitslag, toegang mogelijk maakt tot locaties of

evenementen. Maar ook door andere maatregelen kan veiliger toegang mogelijk worden. In de

eerdere golven hebben ondernemingen in tal van sectoren laten zien, daar verantwoord mee om te

gaan.

Daarom zouden wij graag een kansengesprek willen voeren met de bedrijven. Hoe gebruiken we

onze creativiteit en inventiviteit om het optimale uit de drie pijlers te halen en zo de samenleving

voorzichtig meer lucht te geven, ook al weten we dat het nog een tijdje duurt voordat de

infectiedruk helemaal verdwenen is? Welke routes zien we voor ons? Zou het ook in stapjes
kunnen? En hoe kunnen we dan weer terugschakelen als onverhoopt de situatie toch verslechtert?
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